

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail - Patrie

REGION DU CENTRE

CONSEIL REGIONAL DU CENTRE

SECRETARIAT GENERAL

Structure Interne de Gestion Administrative
des Marchés Publics

B.P. 10 068 YAOUNDE

E-mail : conseilregional.centre@yahoo.com



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace - Work - Fatherland

CENTRE REGION

CENTRE REGIONAL COUNCIL

GENERAL SECRETARIAT

Internal Administrative Management Structure
Public Procurement

P. O. BOX : 10 068 YAOUNDE

E-mail : conseilregional.centre@yahoo.com

AVIS D'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT EN PROCEDURE D'URGENCE
N° 00775 /AONO/CRCE/CIPM/2026 DU 13 AUG 2026 RELATIF AUX TRAVAUX DE DE
REHABILITATION DES BATIMENTS DES HOPITAUX DE DISTRICT DE LA CITE-VERTE (LOT 1) ET DE
MBANKOMO (LOT 2) DANS LA REGION DU CENTRE.

Financement :

- Lot 1 : Bip MINSANTE, Imputation : 60 40412 1 33000007 0731 523316, n°Acte : JB06597, Budget du Conseil Régional du Centre, Ligne 23 311 (bâtiments destinés à la santé), Exercice 2026 et suivant.
- Lot 2 : Budget du Conseil Régional du Centre, Ligne 23 311 (bâtiments destinés à la santé), Exercice 2026 et suivant.

1. Objet de l'Appel d'Offres

Dans le cadre du renforcement du système de santé et d'assistance aux populations de la Région du Centre et dans l'exercice des compétences transférées aux Régions en matière de la santé, le Président du Conseil Régional du Centre, Maître d'ouvrage, lance un appel d'offres national ouvert en procédure d'urgence pour les travaux de réhabilitation des Bâtiments des hôpitaux de district de la Cité-verte (lot 1) et de Mbankomo (lot 2) dans la Région du Centre. Les bâtiments à réhabiliter sont les suivants :

Lot 1 : Hôpital de District de la Cité-verte

- Bâtiment principal ;
- Bâtiment imagerie médical et ophtalmologie ;
- Bâtiment odontostomologie – cardiologie – dermatologie ;
- Bâtiment pédiatrie – pharmacie – économie ;
- Bâtiment médecine générale ;
- Bâtiment consultation externe ;
- Bâtiment urgence ;
- Bâtiment bureau social + local groupe.

Lot 2 : Hôpital de District de Mbankomo

- Bâtiment principal ;
- Locaux groupes électrogènes ;
- Blocs toilettes externes.

2. Consistance des travaux

Les travaux de réhabilitation des bâtiments des hôpitaux de district de la Cité-verte (lot 1) et de Mbankomo (lot 2) dans la Région du Centre comprennent :

- Les travaux de maçonnerie ;
- Les travaux de menuiserie ;
- Les travaux de revêtement ;
- Les travaux de plomberie et sanitaire ;
- Les travaux d'électricité ;

- Les travaux de charpente – couverture - plafond ;
- Les travaux de peinture ;
- Les travaux de climatisation, ventilation et lutte contre les incendies.

3. Allotissement

Les travaux objets du présent Appel d'Offres, sont constitués en deux (02) lots :

N° LOT	DESIGNATIONS
1	Travaux de réhabilitation des bâtiments de l'Hôpital de District de la Cité Verte dans l'arrondissement de Yaoundé II, département du Mfoundi et Région du Centre.
2	Travaux de réhabilitation des bâtiments de l'Hôpital de District de MBANKOMO dans l'arrondissement de MBANKOMO, Département de la Mefou et Akono, et Région du Centre.

4. Coût prévisionnel

Les coûts prévisionnels des travaux à l'issue des études préalables sont de :

- **cent quatre-vingt-seize millions sept cent soixante-dix-sept mille cinq cent trente-trois (196 777 533) francs CFA TTC** pour le lot 1 (soient **quatre-vingt-dix-neuf millions neuf cent quatre-vingt-quinze mille (99 999 995) francs CFA TTC** pour la phase 1 et **quatre-vingt-seize millions sept cent soixante-dix-sept mille cinq cent trente-huit (96 777 538) francs CFA TTC** pour la phase 2) ;
- **cent soixante-dix-neuf millions neuf cent quatre-vingt-dix-sept mille cent trente-quatre (179 997 134) francs CFA** toutes taxes comprises pour le lot2.

5. Délai d'exécution

Le délai d'exécution maximum prévu par le Maître d'Ouvrage pour la réalisation des travaux objet du présent appel d'offres est de douze (12) mois pour le lot 1 et de huit (08) mois pour le lot 2. Ce délai court à compter de la date de notification de l'Ordre de Service de commencer les travaux.

6. Participation et origine

La participation au présent appel d'offres est ouverte à égalité de conditions aux entreprises ou groupement d'entreprises de droit camerounais catégorisées en A, B, C ou D dans le sous-secteur « Bâtiment et Equipements Collectifs ».

7. Financement

Les travaux objet du présent appel d'offres sont financés par :

- Lot 1 : BIP MINSANTE, Imputation : 60 40412 1 33000007 0731 523316, n°Acte : JB06597 et Budget du Conseil Régional du Centre, Ligne 23 311 (bâtiments destinés à la santé), Exercice 2026 et suivant.
- Lot 2 : Budget du Conseil Régional du Centre, Ligne 23 311 (bâtiments destinés à la santé), Exercice 2026 et suivant.

8. Mode de soumission

Le mode de soumission retenu pour cette consultation est exclusivement en ligne.

9. Cautionnement de soumission

Chaque soumissionnaire doit joindre à ses pièces administratives une caution de soumission établie par un établissement bancaire agréé par le Ministre des Finances et dont la liste figure dans la pièce 12 du DAO dont le montant s'élève à huit cent mille (**800 000**) de francs CFA pour le lot1 et de sept cent vingt mille (**720 000**) francs CFA pour le lot2.

Les cautions de soumission seront valables pendant quatre-vingt-dix jours (90) jours au-delà de la date de validité des offres. Chaque caution doit être timbrée, acquittée à la main, conforme au modèle indiqué dans le Dossier d'Appel d'Offres et accompagnée du récépissé de consignation délivré par la Caisse des Dépôts et des Consignations (CDEC) et ce conformément aux dispositions de la circulaire n°000014/C/MINMAP/CAB du 23 juillet 2025 relative aux modalités de constitution, de consignation, de conservation, de déconsignation, de restitution et de réalisation des garanties dans les marchés publics.

L'absence de la caution de soumission délivrée par une banque de premier ordre ou un organisme financier de première catégorie autorisé par le Ministère chargé des Finances à émettre des cautions dans le cadre des marchés publics, entraînera le rejet pur et simple de l'offre. Une caution de soumission produite mais n'ayant aucun rapport avec la consultation concernée est considérée comme absente. La caution de soumission présentée par un soumissionnaire au cours de la séance d'ouverture des plis est irrecevable.

10. Consultation du Dossier d'Appel d'Offres

Le Dossier d'Appel d'Offres physique peut être consulté gratuitement dans les services au secrétariat de la SIGAMP du Conseil Régional du Centre, porte 002, aux heures ouvrables dès publication du présent avis. La version électronique du Dossier d'Appel d'Offre peut être consulté en ligne sur la plateforme COLEPS aux adresses <http://www.marchespublics.cm>, <http://www.publiccontracts.cm> ou sur le site internet de l'ARMP (www.armp.cm).

11. Acquisition du Dossier d'Appel d'Offres

Le Dossier d'Appel d'Offre peut être obtenu les jours ouvrables dans les services du Conseil Régional du Centre, sis au rez-de-chaussée, porte 002, dès publication du présent avis, contre versement d'une somme non remboursable de cent cinquante mille (150 000) francs CFA, payable à la Recette du Conseil Régional du Centre.

Il est également possible d'obtenir la version électronique du dossier par téléchargement gratuit aux adresses sus indiquées pour la version électronique. Toutefois, la soumission par voie physique ou électronique est conditionnée par le paiement des frais d'achat du DAO.

12. Remise des offres

L'offre devra être transmise par le soumissionnaire sur la plateforme COLEPS exclusivement au plus tard le 10 SEPT 2026 à 13 heures.

Une copie de sauvegarde de l'offre, enregistrée sur clé USB, devra être déposée au secrétariat de la SIGAMP du Conseil Régional du Centre, rez-de-chaussée, porte 002, sous pli scellé portant de manière claire et lisible la mention « **copie de sauvegarde** » conformément aux dispositions des articles 13 et 14 du décret n°2018/0002/PM du 05 janvier 2018 fixant les conditions et modalités de passation des marchés par voie électronique au Cameroun, en plus de la mention ci-dessous et ce, dans le délai imparti au plus tard le 10 SEPT 2026 à 13 heures :

**« AVIS D'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT EN PROCEDURE D'URGENCE
N° 00123 /AONO/CRCE/CIPM/2026 DU 13 AUG 2026 RELATIF AUX TRAVAUX DE DE
REHABILITATION DES BATIMENTS DES HOPITAUX DE DISTRICT DE LA CITE-VERTE (LOT 1) ET DE
MBANKOMO (LOT 2) DANS LA REGION DU CENTRE. »**

« A n'ouvrir qu'en séance de dépouillement ».

NB : La copie de sauvegarde devra être accompagnée du récépissé du dépôt en ligne.

Taille et format des fichiers

Les tailles maximales des documents qui vont transiter sur la plateforme et constituant l'offre du soumissionnaire sont les suivantes :

- 5 MO pour l'Offre Administrative ;
- 15 MO pour l'Offre Technique ;
- 5 MO pour l'Offre Financière.

Les formats acceptés sont les suivants :

- Format PDF pour les documents textuels ;
- JPEG pour les images.

Le candidat veillera à utiliser des logiciels de compression afin de réduire éventuellement la taille des fichiers à transmettre.

13. Recevabilité des offres

Seront irrecevables par le Maître d'Ouvrage :

- Les dossiers parvenus postérieurement aux dates et heures limites de dépôt ;
- Les dossiers non-conformes au mode de soumission.
- Les dossiers sans indication de l'identité de l'Appel d'Offres ;
- Le non-respect des formats et des tailles acceptées.

Toute offre incomplète conformément aux prescriptions du Dossier d'Appel d'Offres sera déclarée irrecevable, notamment l'absence de la caution de soumission établie selon le modèle proposé dans le DAO et délivrée par un organisme ou une institution financière agréée par le Ministre en charge des finances et habilitée à émettre les cautions dans le cadre des Marchés Publics, valable pendant trente (30) jours au-delà du délai de validité des offres.

Sous peine de rejet, les pièces administratives requises devront être impérativement produites en originaux ou en copies certifiées conformes par le service émetteur conformément aux stipulations du Règlement Particulier de l'Appel d'Offres.

Une caution de soumission produite mais n'ayant aucun rapport avec la consultation concernée est considérée comme absente. La caution de soumission présentée par un soumissionnaire au cours de la séance d'ouverture des plis est irrecevable.

14. Ouverture des dossiers

L'ouverture des plis se fera en un temps et aura lieu le **10 SEPT 2022** à **14 heures** précises par la salle de Commission Interne de Passation des Marchés du Conseil Régional du Centre, porte 020, sis au rez de chaussée de l'immeuble siège du Conseil Régional du Centre.

Seuls les soumissionnaires peuvent assister à cette séance d'ouverture ou s'y faire représenter par une seule personne de leur choix dûment mandatée même en cas de groupement d'entreprises.

15. Critères d'évaluation

15.1. Critères éliminatoires

i) Dossier administratif incomplet pour :

- a. Absence ou non-conformité de la caution de soumission à l'ouverture des plis ;
- b. Non-production au-delà du délai de 48 h après l'ouverture des plis, d'une pièce du dossier administratif jugée non conforme ou absente lors de l'ouverture des plis, excepté le cautionnement de soumission.

ii) Offre technique incomplète pour absence de l'un des éléments ci-après :

- a. Absence de la déclaration sur l'honneur attestant que le soumissionnaire n'a pas abandonné un marché au cours des trois dernières années et qu'il ne figure pas sur la liste des entreprises défaillantes établi par le MINMAP ;
- b. Absence d'une attestation de capacité financière ou de la mise à disposition du soumissionnaire d'une ligne de crédit délivrée par une banque de premier ordre agréée par le Ministre en charge des finances, pour préfinancer les travaux objet de l'Appel d'Offres de référence à hauteur d'au moins soixante-dix millions (70 000 000) francs CFA pour le lot 1 et de soixante millions (60 000 000) francs CFA pour le lot 2 ;
- c. Absence de la charte d'intégrité ;
- d. Absence de la déclaration d'engagement au respect des clauses sociales et environnementales ;
- e. Moins de 23 "OUI" sur les 29 sous-critères.

iii) Offre financière incomplète pour absence de l'une des pièces ci-après :

- a. Absence de la lettre de soumission timbrée, datée et signée ;
- b. Absence du bordereau des prix unitaires (BPU) suivant le modèle avec indication des prix hors TVA en chiffres et en lettres, rempli de manière lisible, paraphé à toutes les pages, signé et cacheté à la dernière page ;

- c. Absence du devis quantitatif et estimatif daté, signé et cacheté ;
- d. Absence du sous détail des prix quantifiés paraphés à toutes les pages ;
- e. Omission d'un prix unitaire quantifié dans l'offre financière.

iv) Critères éliminatoires d'ordre général

- a. Fausse déclaration ou pièce falsifiée ou pièce non authentique ;
- b. Non-respect du mode de soumission ;
- c. Non-respect du format de fichier des offres.

15.2. Critères essentiels

Les critères essentiels à la qualification des candidats porteront sur :

- a. L'organisation et la note méthodologique ;
- b. L'expérience du personnel d'encadrement ;
- c. Les matériels à mobiliser pour l'exécution des travaux ;
- d. Les preuves d'acceptations des conditions du marché.

NB : Tout agent public listé parmi le personnel et qui n'a pas présenté tous les documents susceptibles de justifier sa libération de la Fonction Publique notamment par un « Acte » ne sera pas pris en compte.

16. Attribution

Le marché sera attribué au soumissionnaire ayant présenté une offre remplissant les critères de qualifications technique et financière requises et dont l'offre est évaluée la moins disante.

17. Durée de validité des offres

Les soumissionnaires restent engagés par leur offre pendant quatre-vingt-dix jours (90) jours à compter de la date initiale fixée pour la remise des offres.

18. Renseignements complémentaires

Les renseignements complémentaires peuvent être obtenus aux heures ouvrables dans les services du Conseil Régional du Centre, à la porte 002 ou au 2^{ème} étage, porte 219, Structure Interne de Gestion Administrative des Marchés Publics (SIGAMP) ou en ligne sur la plateforme COLEPS aux adresses <http://www.marchespublics.cm> et <http://www.publiccontracts.cm>.

19. Assistance technique

Pour obtenir une assistance technique en cas de survenance d'un problème lié à l'utilisation de la plateforme COLEPS, bien vouloir appeler aux numéros (+237) 222 238 155 / 222 235 669 ou écrire à l'adresse email dsi@minmap.cm.

20. Lutte contre la corruption et les mauvaises pratiques

Pour toute dénonciation pour des pratiques, faits ou actes de corruption ou faits de mauvaises pratiques, bien vouloir appeler la CONAC au numéro 1517, l'Autorité chargée des Marchés Publics (MINMAP) (SMS ou appel) aux numéros : (+237) 673 20 57 25 et 699 37 07 48.

Yaoundé, le 13 AUG 2026

Copie :

- MINMAP ;
- ARMP ;
- Président CIPM/CRCE ;
- SIGAMP ;
- DIAR/CRCE ;
- SDBM/CRCE ;
- Affichage.

Le Président du Conseil Régional du Centre,



Silbert Tsimi Erouma

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

REGION DU CENTRE

CONSEIL REGIONAL DU CENTRE

SECRETIARIAT GENERAL

Structure Interne de Gestion Administrative
des Marchés Publics

B.P. 10 068 YAOUNDE
E-mail : conseilregional.centre@yahoo.com



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace - Work - Fatherland

CENTRE REGION

CENTRE REGIONAL COUNCIL

GENERAL SECRETARIAT

Internal Administrative Management Structure
Public Procurement

P. O. BOX : 10 068 YAOUNDE
E-mail : conseilregional.centre@yahoo.com

[Handwritten signature]

[Handwritten signature]
OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER (EMERGENCY PROCEDURE) No. 00275 /AONO/CRCE/CIPM/2026 OF 13 AUG 2026 FOR THE REHABILITATION OF HOSPITAL BUILDINGS AT THE CITE-VERTE DISTRICT HOSPITAL (LOT 1) AND MBANKOMO DISTRICT HOSPITAL (LOT 2) IN THE CENTRE REGION.

Financing:

- Lot 1: MINSANTE Public Investment Budget (BIP), Charge Code: 60 40412 1 33000007 0731 523316, Act No.: JB06597, Centre Regional Council Budget, Budget Line 23 311 (health-related buildings), 2026 and subsequent financial years.
- Lot 2: Centre Regional Council Budget, Budget Line 23 311 (health-related buildings), 2026 and subsequent financial years.

1. Subject of the Call for Tenders

As part of efforts to strengthen the health system and support populations in the Centre Region, and in the exercise of health-related competencies transferred to the Regions, the President of the Centre Regional Council (the Contracting Authority) is launching an open national call for tenders under an emergency procedure. This tender covers rehabilitation works for the buildings of the Cité-verte District Hospital (Lot 1) and the Mbankomo District Hospital (Lot 2) in the Centre Region. The buildings to be rehabilitated are as follows :

Lot 1: Cité-verte District Hospital

- Main building;
- Medical imaging and ophthalmology building ;
- Odontostomatology – cardiology – dermatology building ;
- Pediatrics – pharmacy – administration/finance building ;
- General medicine building ;
- Outpatient consultation building ;
- Emergency building ;
- Social services office + generator room building.

Lot 2: Mbankomo District Hospital

- Main building;
- Generator rooms;
- External toilet blocks.

2. Scope of Works

The rehabilitation works for the buildings of the Cité-verte District Hospital (Lot 1) and the Mbankomo District Hospital (Lot 2) in the Centre Region include :

- Masonry works;
- Carpentry/joinery works ;

- Surfacing/finishing works;
- Plumbing and sanitary works;
- Electrical works;
- Roofing framework, roofing, and ceiling works ;
- Painting works;
- Air conditioning, ventilation, and fire protection works.

3. Lotting

The works covered by this Invitation to Tender are divided into two (02) lots :

LOT n°	DESCRIPTION
1	Rehabilitation works on the buildings of the Cité Verte District Hospital in the Yaoundé II Subdivision, Mfoundi Division, and Centre Region.
2	Rehabilitation works on the buildings of the Mbankomo District Hospital in the Mbankomo Subdivision, Mefou and Akono Division, and Centre Region.

4. Estimated cost

The estimated costs of the works, based on preliminary studies, are:

- one hundred and ninety-six million seven hundred and seventy-seven thousand five hundred and thirty-three (196,777,533) CFA francs (all taxes included) for Lot 1 (comprising ninety-nine million nine hundred and ninety-nine thousand nine hundred and ninety-five (99,999,995) CFA francs (all taxes included) for Phase 1 and ninety-six million seven hundred and seventy-seven thousand five hundred and thirty-eight (96,777,538) CFA francs (all taxes included) for Phase 2) ;
- one hundred and seventy-nine million nine hundred and ninety-seven thousand one hundred and thirty-four (179,997,134) CFA francs (all taxes included) for Lot 2.

5. Execution period

The maximum execution period stipulated by the Contracting Authority for the completion of the works covered by this Invitation to Tender is twelve (12) months for Lot 1 and eight (08) months for Lot 2. This period runs from the date of notification of the Service Order to commence work.

6. Participation and origin

Participation in this call for tenders is open on equal terms to companies or groupings of companies governed by Cameroonian law and classified in category A, B, C, or D within the "Buildings and Public Facilities" sub-sector.

7. Financing

The works covered by this call for tenders are financed by:

- Lot 1: MINSANTE Public Investment Budget (BIP), Budget Code: 60 40412 1 33000007 0731 523316, Act No.: JB06597; and the Centre Regional Council Budget, Line 23 311 (health facilities), 2026 and subsequent fiscal years.
- Lot 2: Centre Regional Council Budget, Line 23 311 (health facilities), 2026 and subsequent fiscal years.

8. Submission method

The submission method adopted for this consultation is exclusively online.

9. Bid bond

Each bidder must attach to their administrative documents a bid bond issued by a banking institution approved by the Minister of Finance (the list of which appears in Document 12 of the Tender File). The bond amount is eight hundred thousand (800,000) CFA francs for Lot 1 and seven and hundred twenty thousand (720,000) CFA francs for Lot 2.

Bid bonds shall be valid for ninety (90) days beyond the bid validity period. Each bond must be stamped, hand-signed, compliant with the template provided in the Tender File, and accompanied by the deposit receipt issued by the « Caisse des Dépôts et des Consignations » (CDEC), in accordance with the provisions of Circular No. 000014/C/MINMAP/CAB of July 23, 2025, regarding the procedures for establishing, depositing, holding, releasing, returning, and enforcing guarantees in public contracts. Failure to provide a bid bond issued by a first-rate bank or a top-tier financial institution authorized by the Ministry of Finance to issue guarantees for public contracts, will result in the outright rejection of the bid. A bid bond submitted that does not pertain to the specific tender in question shall be deemed absent. A bid bond presented by a bidder during the bid opening session will not be accepted.

10. Consultation of the Tender File

The physical Tender File may be consulted free of charge at the SIGAMP secretariat of the Centre Regional Council (Office 002) during working hours, starting from the date of publication of this notice. The electronic version of the Tender File may be consulted online via the COLEPS platform at <http://www.marchespublics.cm> or <http://www.publiccontracts.cm>, or on the ARMP website (www.arpmp.cm).

11. Acquisition of the Tender File

The Tender File may be obtained on working days from the offices of the Centre Regional Council (ground floor, Room 002) upon publication of this notice, against payment of a non-refundable sum of one hundred and fifty thousand (150,000) CFA francs, payable to the Centre Regional Council Treasury.

It is also possible to obtain the electronic version of the file by downloading it free of charge from the addresses indicated above for the electronic version. However, submission—whether physical or electronic—is conditional upon payment of the Tender File purchase fee.

12. Submission of Bids

Bids must be submitted by the bidder exclusively via the COLEPS platform no later than 10 SEPT 2026 at 1 : 00 PM.

A backup copy of the bid, saved in a USB flash drive, must be deposited at the SIGAMP secretariat of the Centre Regional Council (ground floor, Room 002) in a sealed envelope clearly and legibly marked "backup copy"- in accordance with the provisions of Articles 13 and 14 of Decree No. 2018/0002/PM of January 5, 2018, laying down conditions and procedures for electronic procurement in Cameroon—in addition to the wording below, within the prescribed deadline (no later than 10 SEPT 2026 at 1:00 PM):

"OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER (EMERGENCY PROCEDURE) No. 00275 /AONO/CRCE/CIPM/2026 OF 13 AUG 2026 FOR THE REHABILITATION OF HOSPITAL BUILDINGS AT CITE-VERTE DISTRICT HOSPITAL (LOT 1) AND MBANKOMO DISTRICT HOSPITAL (LOT 2) IN THE CENTRE REGION."

"To be opened only during the bid opening session."

Note : The backup copy must be accompanied by the online submission receipt.

File size and format

- The maximum sizes for documents transmitted via the platform that make up the bidder's proposal are as follows:
- 5 MB for the Administrative Proposal;
- 15 MB for the Technical Proposal ;
- 5 MB for the Financial Proposal.

Accepted formats are as follows :

- PDF format for text documents ;
- JPEG for images.

Bidders should use compression software to reduce the size of files to be transmitted if necessary.

13. Admissibility of Bids

The Contracting Authority will deem the following bids inadmissible:

- Submissions received after the submission deadlines ;
- Submissions that do not comply with the required submission method ;
- Submissions that do not indicate the specific tender identification ;
- Submissions that fail to comply with accepted formats and sizes.

Any bid that is incomplete according to the requirements of the Tender File shall be declared inadmissible; this applies particularly to the absence of the bid bond, which must be drawn up according to the template provided in the Tender File and issued by an entity or financial institution approved by the Minister of Finance and authorized to issue bonds for public contracts, valid for thirty (30) days beyond the bid validity period.

To avoid rejection, the required administrative documents must be submitted as originals or as copies certified as true by the issuing authority, in accordance with the provisions of the Specific Tender Regulations.

A bid bond submitted that bears no relation to the tender in question shall be considered absent. A bid bond presented by a bidder during the bid opening session is inadmissible.

14. Opening of Bids

The opening of bids will take place in a single session on 10 SEPT 2026 at 2:00 PM prompt in the Internal Procurement Commission room of the Centre Regional Council (Room 020), located on the ground floor of the Centre Regional Council headquarters building.

Only bidders may attend this opening session or be represented by a single person of their choice who has been duly authorized, even in the case of a joint venture.

15. Evaluation criteria

15.1. Eliminary criteria

i. Incomplete administrative file due to :

- a) Absence or non-conformity of the bid bond at the time of bid opening ;
- b) Failure to submit, within 48 hours of bid opening, a document from the administrative file deemed non-compliant or absent at the time of bid opening, with the exception of the bid bond.

ii. Incomplete technical offer due to the absence of any of the following elements :

- a) Absence of the sworn declaration attesting that the bidder has not abandoned a contract within the last three years and does not appear on the list of defaulting companies established by MINMAP ;
- b) Absence of a certificate of financial capacity or proof of a credit line made available to the bidder by a first-rate bank approved by the Minister of Finance, to pre-finance the works of the Call for Tenders in question, amounting to at least seventy million (70,000,000) CFA francs for Lot 1 and sixty million (60,000,000) CFA francs for Lot 2 ;
- c) Absence of the integrity pact ;
- d) Absence of the declaration of commitment to comply with social and environmental clauses ;
- e) Fewer than 23 "YES" responses out of the 29 sub-criteria.

iii. Incomplete financial offer due to the absence of any of the following documents :

- a) Absence of the stamped, dated, and signed bid submission letter ;
- b) Absence of the Schedule of Unit Prices (BPU) following the template, indicating prices excluding VAT in figures and words, legibly filled out, initialed on every page, and signed and stamped on the last page ;
- c) Absence of the dated, signed, and stamped bill of quantities and cost estimate ;
- d) Absence of the detailed price breakdown, initialed on every page ;

- e) Omission of a unit price in the financial offer.

iv. General disqualification criteria

- a) False declaration, falsified document, or non-authentic document ;
- b) Failure to comply with the submission method ;
- c) Failure to comply with the required file format for offers.

15.2. Essential criteria

The essential criteria for the qualification of candidates will focus on:

- a) Organization and the methodological note ;
- b) Experience of supervisory personnel ;
- c) Equipment to be mobilized for the execution of the works ;
- d) Proof of acceptance of the contract conditions.

NB : Any public official listed as part of the personnel who has not submitted all documents justifying their release from the Civil Service—specifically an official "Act" (release order) —will not be taken into consideration.

16. Award

The contract will be awarded to the bidder whose offer meets the required technical and financial qualification criteria and whose offer is evaluated as the lowest-priced.

17. Validity period of offers

Bidders remain bound by their offers for ninety (90) days from the initial date set for the submission of offers.

18. Additional information

Additional information may be obtained during working hours from the offices of the Centre Regional Council— at Door 002 or on the 2nd floor, Door 219 (Internal Public Procurement Administrative Management Unit/SIGAMP)—or online via the COLEPS platform at <http://www.marchespublics.cm> and <http://www.publiccontracts.cm>.

19. Technical assistance

For technical assistance regarding any issues with using the COLEPS platform, please call (+237) 222 238 155 / 222 235 669 or email dsi@minmap.cm.

To report any practices, incidents, or acts of corruption or malpractice, please contact CONAC at 1517, or the Public Contracts Authority (MINMAP) (via SMS or call) at the following numbers: (+237) 673 20 57 25 and 699 37 07 48.

Yaoundé, on1..3..AUG..2026....

Copy:

- MINMAP ;
- ARMP ;
- Président CIPM/CRCE ;
- SIGAMP ;
- DIAR/CRCE ;
- SDBM/CRCE ;
- Affichage.

The President of the Centre Regional Council,



Gilbert Tsimi Evouana